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Protokół Nr: XL/2023 

 

Nazwa sesji:  XL zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  27.01.2023 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:25 

Godzina zakończenia:  09:59 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Maria Preweda 

2. Piotr Jacyk 

3. Wiesław Kuterbach 

4. Zenon Kociołek 

5. Stanisław Mątkowski 

6. Antoni Mach 

7. Franciszek Bajan 

8. Ryszard Pietrucha 

9. Bogusława Lichacz 

10. Józef Litwiński 

11. Ryszard Osowski 

12. Waldemar Sęga 

13. Krzysztof Gujda 

14. Jan Dec 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 14 (zał. Nr 1). 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy o zmianę słowa Zarządzenia na Uchwałę w paragrafie 1 ustęp 

3 w projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad (zał. Nr 2). Pan wójt A. Hawrylak zgłosił 

wniosek formalny o zmianę słowa Zarządzenia na Uchwałę w paragrafie 1 ustęp 3 w projekcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat. Wniosek formalny 

poddano pod głosowanie. Wniosek formalny Wójta Gminy o zmianę słowa Zarządzenia na Uchwałę w 
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paragrafie 1 ustęp 3 w projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

na okres powyżej 3 lat przyjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

3. Wniosek formalny Wójta Gminy o zmianę załącznika nr 1 do projektu uchwały w sprawie zasad 

i trybu udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pan wójt A. Hawrylak zgłosił wniosek formalny o zmianę załącznika nr 1 do projektu uchwały w 

sprawie zasad i trybu udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy. Wniosek formalny poddano pod głosowanie. 

Wniosek formalny Wójta Gminy o zmianę załącznika nr 1 do projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 

na terenie Gminy Wielkie Oczy przyjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 4). Przewodniczący 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy Pan radny 

P. Jacyk przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem uchwały. Pani 

skarbnik E. Słotwińska wyjaśniła, że na chwilę obecną nie możemy inaczej finansować deficytu jak tylko 

pokryć go planowanym kredytem, który nie musi być ostatecznie brany. Podkreśliła, że będzie 

nadwyżka z roku 2022 ale jej wielkość będzie znana dopiero jak zostanie zamknięty rok co się dzieje do 

końca marca. Czekamy na wprowadzenie nadwyżki z roku poprzedniego, którą na pewno będzie się 

proponowało pomniejszyć kredyt. Pani skarbnik wyjaśniła, że w poprzednim roku była podobna 

sytuacja, planowany był kredyt ale ostatecznie nie został zaciągnięty. Pan radny A. Mach poprosił o 

szersze informacje na temat koncepcji budowy budynku gminnego centrum ratownictwa i zarządzania 

kryzysowego. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że w przyszłości w nowej perspektywie unijnej mają 

być takie koncepcje dofinansowywane. Jest to remiza strażacka z zapleczem. Chcemy taką koncepcję 

zrobić żeby sprawdzić czy w lokalizacji pomiędzy urzędem, a rzeką można taką inwestycję wykonać, 

mając taką koncepcję później można skorzystać z dofinansowania. Pan radny W. Kuterbach zapytał czy 

brana jest pod uwagę inna lokalizacja tego obiektu. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że na ten 

moment nie ale w zapytaniu ofertowym wykonawca będzie musiał najpierw zrobić badania 

geologiczne, jeśli po badaniach okaże się, że nie da się w tym miejscu budować, będziemy szukać innej 

lokalizacji. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie 

Oczy na 2023 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 5). Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/97/2022 w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXXVIII/97/2022 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielkie Oczy 

na 2023 rok (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę 

zmieniającą uchwałę Nr XXXVIII/97/2022 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2023 

rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat. 
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Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani referent G. Wojtasik-Cymbalista, która 

przedstawiła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 

lat (zał. Nr 7). Pan radny R. Osowski poprosił o szersze omówienie tematu. Pan wójt A. Hawrylak 

wyjaśnił, że zgłaszały się firmy zainteresowane dzierżawą gruntów pod fotowoltaikę. Umowa będzie 

polegała na tym, że do momentu rozpoczęcia prac spółka będzie mogła nadal użytkować te działki tak 

jak do tej pory. Opłaty z tytułu dzierżawy zaczną się w momencie rozpoczęcia robót. Może uda się 

wprowadzić fundusz postojowy czyli kaucję za to, że podjęli się tej dzierżawy.  Pan radny P. Jacyk 

zapytał o klasy gruntów oraz o wykluczone części działek. Pani G. Wojtasik-Cymbalista odpowiedziała, 

że są to klaso użytki 4 i 5 klasy, które idealnie nadają się do dzierżawy pod fotowoltaikę. Część działek 

nie została wzięta pod uwagę gdyż są to duże drzewa ujęte w 10 letnim planie urządzania lasu i nie 

można wykonać całkowitej ścinki tych drzew. Pan radny W. Kuterbach zapytał czy grunty te 

wydzierżawione zostaną w trybie przetargowym. Pan wójt odpowiedział, że tak. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 

lat podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Wielkie Oczy w 2023 roku. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani W. Brzyskiej, która przedstawiła uchwałę w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Wielkie Oczy w 2023 roku (zał. Nr 8). Pan radny W. Kuterbach zapytał o gospodarstwo 

rolne. Pani W. Brzyska odpowiedziała, że ważne jest żeby właściciel gospodarstwa nie posiadał innych 

zwierząt tylko same budynki. Pan radny P. Jacyk poprosił o przedstawienie kosztów utrzymania 

zwierząt bezdomnych za 2022. Pani W. Brzyska wyjaśniła, że koszt odłowienia jednego psa w 2022 r. 
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jest to kwota 2,5 tys. zł, a w tym roku będzie to kwota 3 tys. zł. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Wielkie Oczy w 2023 roku podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2019-2023. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 (zał. Nr 9). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie 

zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku, świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności, albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

 

W związku z tym, że uchwała jest kontynuacją poprzedniej uchwały pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności, albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 (zał. Nr 10) podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 
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Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

 

W związku z tym, że uchwała jest kontynuacją poprzedniej uchwały pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 (zał. Nr 11) podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy. 
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Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie zasad i trybu udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 12) oraz zmiany we wcześniej 

przestawionym regulaminie. Pan wójt przedstawił kryteria dofinansowania oraz wyjaśnił, że 

mieszkaniec, który chce skorzystać z dofinansowania musi zrobić projekt i wówczas może złożyć 

wniosek stanowiący załącznik nr 1 do regulaminu i po akceptacji może rozpocząć taką budowę, później 

zostanie kwestia sprawdzenia, rozliczenia i wypłaty pieniędzy. Pan radny P. Jacyk zapytał ilu 

mieszkańców będzie mogło skorzystać z tego dofinansowania. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział,  że 

została przegłosowana kwota 1 mln zł, co średnio wystarczy na wybudowanie 90 przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Pan radny R. Osowski poprosił o wyjaśnienie na jakim etapie jest pierwszy 

projekt. Pan wójt A. Hawrylak wytłumaczył, że w pierwszym naborze jesteśmy na liście rezerwowej ale 

najprawdopodobniej w tym naborze nie będzie dodatkowych środków. Jeżeli będzie ta informacja 

potwierdzona wówczas zostaną wysłane pisma z informacją do mieszkańców, że nie dostali się do 

pierwszego lub drugiego etapu oraz, że mogą się ubiegać o dofinansowanie z trzeciego etapu i na jakich 

zasadach. Pan radny F. Bajan poprosił o informację czy mieszkaniec z własnych pieniędzy będzie płacił 

za wykonanie i dopiero po zapłaceniu faktury otrzyma dotację. Pan wójt A. Hawrylak wyjaśnił, że 

dotację udziela się na podstawie faktury. Sprawdzi czy jest możliwość wystawienia faktury z 

odroczonym 30 dniowym terminem płatności. My mamy obowiązek 30 dni od przyznania dotacji 

wypłacić dofinansowanie. Mieszkaniec sam wybiera projektanta, który sprawdzi na mapach odległości, 

a następnie jeśli będą takie możliwości sprawdzi teren. Pan wójt wyjaśnił, że w zeszłym roku koszt takiej 

dokumentacji tj. koszt 300-1500 zł. Dokumentacja nie jest kosztem kwalifikowanym, w związku z czym 

jest kosztem mieszkańca. Wykonawcę oraz rodzaj oczyszczalni wybiera mieszkaniec. Pan radny W. 

Sęga zapytał o termin rozpoczęcia trzeciego etapu. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że po 

zaakceptowaniu uchwały i 14 dni po opublikowaniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Podkarpackiego można składać wnioski. Pan wójt nadmienił, że ten kto wie, że się nie zakwalifikował 

w drugim etapie może już robić projekt. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zasad 

i trybu udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Franciszek Bajan 

Ryszard Osowski 

 

15. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielkie Oczy za 2022 r. 

 

Pan przewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Kuterbach przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wielkie Oczy za 2022 r. (zał. Nr 13). Pytań i dyskusji nie było. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r. 

 

Pan przewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Kuterbach przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r. (zał. Nr 14). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r. 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 
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17. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy, 

- w spotkaniu z wykonawcą sali gimnastycznej, który zgłaszał potrzebę odwodnienia terenu ponieważ 

w obecnej chwili poziom wód gruntowych jest bardzo wysoki i w tym stanie ryzykowne jest 

wylewanie fundamentów. Sprawę zgłosiliśmy do inspektora nadzoru i projektanta, który możliwie 

szybko przedstawi rozwiązanie tego problemu. 

- w podpisaniu umowy na termomodernizację budynku świetlicy w Kobylnicy Ruskiej oraz na 

termomodernizację budynku Ośrodka Zdrowia w Wielkich Oczach, 

- w posiedzeniu zarządu gminnego OSP na którym zostały ustalone terminy zebrań sprawozdawczych, 

- w spotkaniu z Panem Łukaszem Antoszem założycielem Centrum Psychoterapii Twoja Perspektywa. 

Pan Wójt nadmienił, że Pan Łukasz został zaproszony ponieważ dostrzegamy problemy naszych 

mieszkańców i chcemy im pomóc pod kątem umożliwienia korzystania z takiej pomocy 

psychologicznej. W większości gmin w naszym powiecie świadczone są już usługi centrum 

psychoterapii i uważa, że jeżeli jest taka możliwość to musimy dać szansę również naszym 

mieszkańcom. W najbliższych dniach ma zostać przedstawiona oferta i mam nadzieję od 1 lutego 

nasi mieszkańcy będą mogli otrzymać wsparcie. Finansowanie to będzie ze środków tzw. 

alkoholowych. 

 

18. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Radni nie wnosili wniosków i interpelacji. 

 

19. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 9:59. 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


